

本函檔號： TME/2024/N006

通告

屯門南延綫項目 - 兆禧橋拆卸工程

為配合屯門南站*的建造工程，位於湖景路的兆禧橋已於 2024 年 6 月 3 日交予港鐵公司用作工程範圍。現階段兆禧橋會維持開放，預計於 2024 年 6 月下旬或之後暫時封閉，以拆卸天橋橋面（詳情請參閱附圖）。兆禧橋將於不久的將來重置，日後會連接屯門南站。

兆禧橋封閉期間，行人仍可繼續使用近湖翠路的現有地面行人過路處橫過湖景路，而通往兆禧苑商場的天橋斜道亦會維持開放。現場會設置適當指示牌；在新措施實施初期，關懷大使會在場協助行人適應新安排。個別工序或會產生聲響，工地會採取適當的噪音緩解措施。港鐵公司及承建商會密切監察有關安排，致力減低工程對社區可能帶來的影響。

待有進一步資料，工程團隊會預先向社區派發通告。感謝你的體諒。如有查詢，歡迎致電承建商 24 小時熱綫 5186 6082 或港鐵工程熱綫 2993 3333。

緊貼屯門南延綫工程資訊：
<https://mtrtuenmunsouth.hk/>



二零二四年六月三日

*車站名稱僅為工作名稱

Our reference: TME/2024/N006

3 June 2024

Notice
Tuen Mun South Extension Project– Siu Hei Bridge Demolition Works

To facilitate the construction of the Tuen Mun South Station*, the Siu Hei Bridge across Wu King Road has been handed over to the MTR Corporation on 3 June 2024 as works area. Currently, the footbridge will remain open and is expected to be temporarily closed in or after late June 2024 for demolition of footbridge deck (please refer to the attachment for details). The Siu Hei Bridge will be re-provisioned in the near future, and will be connected to the Tuen Mun South Station.

During the closure of the Siu Hei Bridge, pedestrians can continue their journey using the existing at-grade pedestrian crossing near Wu Chui Road to cross Wu King Road, and the footbridge ramp connecting Siu Hei Shopping Centre will remain open. Appropriate signs will be in place, and caring ambassadors will be deployed at initial stage to facilitate pedestrians to familiarise with the new arrangements. Some noise might be generated from some of the work activities. Proper noise mitigation measures will be adopted on site. The Corporation and the Contractor will closely monitor the arrangements so as to minimise potential work impacts to the neighborhood.

Advance notices will be distributed to the community when future details are available. Thank you for your understanding. For enquiries, please call our Contractor's 24-hour hotline at 5186 6082 or MTR Projects Hotline at 2993 3333.

Learn more about the TME Project:
<https://mtrtuenmunsouth.hk/?lang=en>



*The station name is working title only

屯門南延綫項目 – 兆禧橋拆卸工程

Tuen Mun South Extension – Siu Hei Bridge Demolition Works

附圖
Attachment

日期：預計2024年6月下旬或之後暫時封閉及拆卸

Date: Expected to be temporarily closed in or after late June 2024 for demolition



- 可繼續使用近湖翠路的地面行人過路處橫過湖景路
The existing at-grade pedestrian crossing near Wu Chui Road across Wu King Road will be maintained
- 通往兆禧苑商場的天橋斜道維持開放
The footbridge ramp connecting Siu Hei Shopping Centre will remain open



TIPS